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            ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА  РАДА 

 

  П Р О Т О К О Л № 1 

пленарного засідання 

 

Тридцята (порзачергова) сесія                                                         04.02.2020р. 

7 скликання                                                                                        м.Житомир 

10-00 год.                                                

Великий зал засідань районної ради 

 

      Всього обрано депутатів – 36. 

 

      У роботі пленарного засідання 30 сесії взяли участь 23 депутати (список 

додається)  із 36. 

      На початку засідання зареєструвались 23 депутати. 

      У зв’язку з відсутністю голови районної ради (перебування у тимчасовій 

непрацездатності)   на   пленарному засіданні 30 сесії головує заступник голови 

районної ради Стах В.М.     

         

      Після оголошення заступником голови районної ради Стахом В.М. про 

початок роботи пленарного засідання звучить гімн. 
 

       У роботі пленарного засідання 30 сесії взяли участь: голова 

райдержадміністрації Оханський Ю.М.,  депутат обласної ради Собко Т.Д., 

заступник начальника управління поліції охорони  Житомирської області 

Гальченко М.М., представники районних управлінь, відділів та служб 

райдержадміністрації, керівники підприємств, установ та організацій району, 

сільські голови, представники об’єднаних територіальних громад району,  

Почесні громадяни Житомирського району, представники громадськості, 

працівники виконавчого апарату районної ради, представники засобів масової 

інформації: редакції газети «Приміське життя» (список додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про лічильну комісію.  

     Головуючий  запропонував обрати лічильну комісію  пленарного засідання 

30 сесії у складі трьох депутатів відповідно до Регламенту роботи районної 

ради.  

ВИСТУПИЛИ: Лихотворик А.П., депутат районної ради, оголосив про 

конфлікт інтересів при розгляді питань порядку денного сесії та ухваленні 

рішень, оскільки його обрано до лічильної комісії. 

 Шахова О.П., депутат районної ради, оголосила про конфлікт інтересів 

при розгляді питань порядку денного сесії та ухваленні рішень, оскільки її 

обрано до лічильної комісії. 

 Станіславов О.В., депутат районної ради, оголосив  про конфлікт 

інтересів при розгляді питань порядку денного сесії та ухваленні рішень, 

оскільки його обрано до лічильної комісії. 
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ВИРІШИЛИ: Обрати лічильну комісію пленарного засідання 30 сесії у складі 

трьох депутатів: 

1. Лихотворик Анатолій Петрович. 

2. Станіславов Олександр Володимирович. 

3. Шахова Оксана Петрівна. 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 23 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Журавель Г.М., Дєньга В.А., Загладько В.М., Кліменко 

В.М.., Козел В.В., Котвицький С.В., Лихотворик А.П., 

Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв 

Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький 

С.О., Шахова О.П., Якімець А.В., Фещук Л.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

        Головуючим запрошено членів лічильної комісії зайняти робочі місця за 

столом і бути готовими до роботи. Заступник голови  районної ради нагадав, 

що відповідно до регламенту лічильна комісія слідкує за процесом голосування, 

а після його завершення візує  протокол поіменного голосування, а також 

повідомив про те, що відповідно до Регламенту функції секретаріату сесії,  

ведення протоколу, вирішення інших питань у період засідання  здійснює 

виконавчий апарат районної ради та відповідно до статті 73 Регламенту 

районної ради пленарне засідання фіксується на диктофоні, аудіозапис 

здійснюють працівники виконавчого апарату районної ради. Звернувся до 

депутатів з проханням про те, що у разі виникнення у депутатів конфлікту 

інтересів при розгляді питань порядку денного сесії та ухваленні рішень, 

депутати мають повідомити про це відповідно до законів України «Про 

запобігання корупції» та «Про місцеве самоврядування в Україні». 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний пленарного засідання 30 сесії районної ради.  

             Інформує: Стах Василь Миколайович  - заступник голови районної ради 

      Ознайомив із переліком питань, що пропонуються для розгляду на 

пленарному засіданні. Повідомив, що на розгляд сесії пропонується внести 

наступні питання: 

1. Про надання погодження на отримання спеціального дозволу на 

користування надрами  з метою геологічного вивчення  піску ділянки 

Левківське-2. 

          Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова постійної 

комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, 

земельних відносин  та  екології 

2. Про безоплатну передачу індивідуально визначеного майна 

(геріатричні крісла). 
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          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  з 

питань комунальної власності районної ради 

3. Різне. 

Запропонував взяти цей порядок денний за основу, а тоді голосувати за 

доповнення. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти цей порядок денний за основу. 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 23 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Журавель Г.М., Дєньга В.А., Загладько В.М., Кліменко 

В.М.., Козел В.В., Котвицький С.В., Лихотворик А.П., 

Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв 

Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький 

С.О., Шахова О.П., Якімець А.В., Фещук Л.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

      У зв’язку з технічним збоєм у роботі електронної системи голосування, за 

пропозицією головуючого проведено електронну перереєстрацію депутатів. За 

результатами перереєстрації у роботі сесії беруть участь 23 депутати районної 

ради. 

 

СЛУХАЛИ: Про доповнення до порядку денного. 

ВИСТУПИЛИ: Давидов А.В., депутат районної ради, який вніс пропозицію 

включити до порядку денного питання  «Про внесення змін до Положення про 

присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського району» щодо зміни 

у частині кількості осіб, щодо яких упродовж року можна  приймати рішення 

про присвоєння такого звання. 

       Оржехівський В.М., депутат районної ради зазначив, що є ще звернення 

депутата районної ради Білецького О.М., яке необхідно розглянути, адже на 

депутатській комісії воно не було розглянуто, а комісія рекомендувала винести 

на сесію. Повідомив, що до порядку денного комісії з питань розвитку 

агропромислового комплексу, земельних відносин  та  екології було включено 

розгляд цього звернення, проте за браком часу комісія його не розглянула,  і  

тому вніс пропозицію включити його до розгляду на пленарному засіданні сесії. 

Котвицький С.В., депутат районної ради, зазначив, що у Законі України 

«Про місцеве самоврядування» зазначено, що не дозволяється розглядати 

питання на сесії, якщо вони не були предметом розгляду на комісії.       

СЛУХАЛИ: Про включити до порядку денного питання відповідно до 

пропозиції депутата районної ради Давидова А.В. «Про внесення змін до 

Положення про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського 

району». 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного запропоноване депутатом 

районної ради Давидовим А.В.  питання. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 
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«За» - 22 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Давидов А.В., Журавель Г.М., Дєньга В.А., Загладько В.М., 

Кліменко В.М.., Козел В.В., Лихотворик А.П., Оржехівський 

В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Станіславов 

О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Шахова 

О.П., Якімець А.В., Фещук Л.П.). 

«Проти» -1 (Котвицький С.В.). 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

СЛУХАЛИ: Про включення до поряку денного сесії звернення депутата 

районної ради Білецького О.М. (відповідно до пропозиції депутата районної 

ради Оржехівського В.М.).  

ВИСТУПИЛИ: Гребенюк О.П., депутат районної ради, який запитав щодо 

змісту  звернення. 

Оржехівський В.М., голова постійної комісії з питань розвитку 

агропромислового комплексу, земельних відносин  та  екології, відповів, що 

питання стосується скасування рішення щодо затвердження технічної 

документації з нормативної грошової оцінки земельної ділянки Миколайчук 

Т.Д. на території Василівської сільської ради.  

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного запропоноване депутатом 

районної ради Оржехівським В.М. питання. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

«За» - 22 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Журавель Г.М., Дєньга В.А., Кліменко В.М.., Козел 

В.В., Котвицький С.В., Лихотворик А.П., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Шахова О.П., 

Якімець А.В., Фещук Л.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Загладько В.М.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження порядку денного сесії в цілому з урахуванням 

змін та доповнень.  

ВИРІШИЛИ: Затвердити  в цілому наступний порядок денний пленарного 

засідання 30 сесії з урахуванням змін та доповнень: 

1. Про надання погодження на отримання спеціального дозволу на 

користування надрами  з метою геологічного вивчення  піску ділянки 

Левківське-2. 

          Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова постійної 

комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, 

земельних відносин  та  екології 
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2. Про безоплатну передачу індивідуально визначеного майна 

(геріатричні крісла). 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  з 

питань комунальної власності районної ради 

 

 

3. Про внесення змін до Положення про присвоєння звання «Почесний 

громадянин Житомирського району». 

     Інформує: Давидов Анатолій Володимирович – депутат районної ради 

4. Про  розгляд звернення депутата районної ради Білецького О.М. 

Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова постійної 

комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, 

земельних відносин  та  екології 
5. Різне. 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 22 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Журавель Г.М., Дєньга В.А., Кліменко В.М.., Козел В.В., 

Котвицький С.В., Лихотворик А.П., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Шахова О.П., 

Якімець А.В., Фещук Л.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Загладько В.М.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

           

СЛУХАЛИ: Про  регламент роботи  пленарного засідання  30 сесії. 

 Інформує: Стах Василь Миколайович   - заступник голови районної ради 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент роботи  пленарного засідання 

30  сесії районної ради: з питань порядку денного  - до 7 хвилин  кожному 

доповідачу; для виступів, довідок,  пропозицій  та внесення поправок - до  3 

хвилин; питання порядку денного, щодо яких у депутатів відсутні запитання, 

провести без обговорення, оскільки обговорення пройшли на засіданнях 

комісій; пленарне засідання завершити за 1 годину (тобто до 11- 00 год), 

перерви проводити за пропозицією головуючого, заявами депутатських 

фракцій, груп  та  позафракційних депутатів. 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 23 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Журавель Г.М., Дєньга В.А., Загладько В.М., Кліменко 

В.М.., Козел В.В., Котвицький С.В., Лихотворик А.П., 

Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв 

Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький 

С.О., Шахова О.П., Якімець А.В., Фещук Л.П.). 
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«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

Заступник голови районної ради В.М. Стах та голова 

райдержадміністрації Ю.М.Оханський привітали від імені усіх присутніх  

начальника фінансово-господарського відділу - головного бухгалтера 

Житомирської районної ради з нагоди ювілейної дати від Дня народження та 

вручили їй  грамоту Житомирської обласної  ради, а також вручили депутату 

районної ради Якімцю А.В. відзнаку Житомирської районної ради.  

 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови районної ради, головуючий на 

сесії, який повідомив про те, що відповідно до статті 70 Регламенту районної 

ради та статті 59 Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні» 

рішення вважається прийнятим, якщо за нього проголосувала більшість від 

загального складу ради. Проєкт рішення або пропозиція, які не отримали 

необхідної кількості голосів на підтримку, вважається відхиленим. Таке 

відхилення пропозиції чи проєкту рішення оформляється протокольним 

рішенням. 

 

 Депутати перейшли до розгляду питань порядку денного засідання. 

            

1. СЛУХАЛИ: Про надання погодження на отримання спеціального дозволу на 

користування надрами  з метою геологічного вивчення  піску ділянки 

Левківське-2. 

          Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова постійної 

комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, 

земельних відносин  та  екології 

 Зазначив, що необхідно підтримати рішення Левківської сільської ради в 

частині не надання ПП «Торговий дім «Бетон» погодження на отримання 

спеціального дозволу на користування надрами  з метою геологічного вивчення  

піску ділянки Левківське-2. Проінформував, що на засіданні комісії було дано 

можливість висловитись і представникам підприємства, і депутатам районної 

ради та запропоновано Левківському сільському голові Окочі О.С. провести 

розширені громадські слухання за участю представників підприємства та 

широкого кола громадськості. 

ВИСТУПИЛИ: Давидов А.В., депутат районної ради, зазначив, що це питання 

розглядалось сільською радою приблизно півтора роки тому і сільською радою 

було надано погодження, проте громадою були висунені певні умови 

підприємству, а саме, щоб підприємство зареєструвалось на території сільської 

ради, взяло участь у спільному вирішенні соціальних питань. Наголосив на 

тому, що підприємство має знайти спільну мову з громадою Левківської 

сільської ради та дійти спільної згоди, а тоді вже розглядати це питання 

повторно. 

  Котвицький С.В., депутат районної ради, зазначив, що сесією Левківської 

сільської ради одноголосно було відмовлено у наданні такого погодження. 
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Повідомив про те, що ним досліджено в онлайн-режимі на кадастровій карті 

за координатами, наданими Держгеонадрами у документації, яка розглядається, 

місце розташування цього піщаного родовища та з’ясовано, що  цей майбутній 

піщаний кар’єр буде на відстані 190 м від останньої хати населеного пункту, 

тому населення сільської ради занепокоєне зниженням рівня грунтових вод, яке 

може виникнути. 

  Окоча О.С., Левківський сілський голова, наголосив на тому, що сільська 

рада не за те щоб не надавати, а за те, щоб було все правильно, щоб була від 

цього користь усім: і підприємству, і громаді. Наголосив на тому, що 

підприємство має надавати більш розширену інформацію і громадянам, і 

комісії, в частині того, що це лише геологорозвідувальні роботи, а до початку 

робіт ще необхідно буде пройти чимало кроків і отримати певні дозволи. 

 

     Головуючим поставлено на голосування проєкт рішення «Про надання 

погодження на отримання спеціального дозволу на користування надрами  з 

метою геологічного вивчення  піску ділянки Левківське-2», відповідно до якого 

пропонується надати погодження Приватному підприємству «Торговий дім 

«Бетон» (код ЄДРПОУ 40186787) на отримання спеціального дозволу на 

користування  надрами без проведення аукціону з метою геологічного вивчення 

піску Левківської -2 ділянки, що знаходиться у Житомирському районі 

Житомирської області на відстані 2,0 км на північ від с. Левків, площею 0,22 кв. 

км. Результати голосування за цей проєкт рішення: 

 «За» - 4 (Голік Т.І, Лихотворик А.П., Станіславов О.В., Шахова О.П.,). 

 «Проти» -12 (Савенко М.В., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В.,  

                       Журавель Г. М., Загладько В.М., Козел В.В.,  

                       Котвицький С.В., Оржехівський В.М., Стах В.М.,  

                       Томілкіна В.П., Якімець А.В.) 

«Утримались» - 7 (Дєньга В.А., Кліменко В.М., Парфентієва Т.М., 

                               Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Уницький С.О.,  

                               Фещук Л.П.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

           За результатами поіменного голосування рішення не прийнято. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИРІШИЛИ: За результатами голосування рішення не прийнято, 

запропонований проєкт рішення не підтримано та вважається відхиленим. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про безоплатну передачу індивідуально визначеного майна 

(геріатричні крісла). 

          Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  з 

питань комунальної власності районної ради 

     Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень,  доповнень до проєкту 

рішення. 

        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 
 (Рішення № 1006 додається).  
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За результатами поіменного голосування рішення прийнято 

одноголосно: 

«За» - 23 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Журавель Г.М., Дєньга В.А., Загладько В.М., Кліменко 

В.М.., Козел В.В., Котвицький С.В., Лихотворик А.П., 

Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв 

Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький 

С.О., Шахова О.П., Якімець А.В., Фещук Л.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Положення про присвоєння звання 

«Почесний громадянин Житомирського району». 

     Інформує: Давидов Анатолій Володимирович – депутат районної ради 

Зазначив, що цим проєктом рішення пропонується внести зміни до 

Положення про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського 

району», а саме нагроджувати званням не дві, а три людини на рік. 

ВИСТУПИЛИ: Гребенюк О.П., депутат районної ради, зазначив, що 

відповідно до регламенту необхідно цей проєкт рішення розглянути спочатку 

на профільних комісіях, а тоді вносити на розгляд сесії. Запропонував 

перенести на наступну сесію. 

         Стах В.М., заступник голови районної ради, уточнив, що відповідно до 

діючого положення районна рада має право нагороджувати званням «Почесний 

громадянин Житомирського району» у рік лише двох осіб. Депутатом 

Давидовим А.В. пропонується розширити цю квоту до трьох осіб. Це не 

означає, що обов’язково буде нагороджено три особи чи одна, оскільки все 

вирішується на пленарних засіданням голосуванням. Проєкт рішення 

депутатом підготовлено та роздано депутатам. 

 Котвицький С.В., депутат районної ради, підтримав пропозицію 

Гребенюка О.П. в частині розгляду цього питання на профільній комісії. 

Запитав чим обумовлено саме три особи, оскільки на його думку можна і 30 

осіб. Підтримав пропозицію депутата Гребенюка О.П. щодо перенесення на 

наступну сесію. 

 Оржехівський В.М., депутат районної ради, вніс пропозицію взагалі зняти 

обмеження у кількості осіб, яких можна упродовж календарного року 

представляти до такої відзнаки. 

 Козел В.В., депутат районної ради, запропонував переглянути критерії за 

якими таке звання присвоюється. 

 Відповідно до Регламенту Житомирської районної ради 7 скликання, 

головуючим поставлено на голосування пропозиції в порядку їх надходження. 

1)  Пропозиція депутата районної ради Давидова А.В.: про внесення змін 

до Положення про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського 

району». 
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           Результати голосування за те, щоб внести зміни до Положення про 

присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського району»: 

«За» - 10 (Савенко М.В., Загладько В.М., Кліменко В.М.., Лихотворик 

А.П., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» -2 (Гребенюк О.П., Давидов А.В.). 

«Утримались» - 11 (Голік Т.І, Гречко А.К., Журавель Г.М., Дєньга В.А., 

Козел В.В., Котвицький С.В., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П.). 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

За результатами поіменного голосування рішення не прийнято. 

            Результати поіменного голосування додаються. 

 

2) Пропозиція депутатів районної ради  Гребенюка О.П. та Котвицького 

С.В.: перенести розгляд цього питання на наступну чергову сесію. 

             Результати голосування про перенесення розгляду цього питання на 

чергову сесію Житомирської районної ради:  

«За» - 21 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Журавель Г.М., Дєньга В.А., Кліменко В.М.., Козел 

В.В., Котвицький С.В., Лихотворик А.П., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Станіславов О.В., Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець А.В., 

Фещук Л.П.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 2 (Загладько В.М., Рєбдєв Я.А.). 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

      У голосуванні за пропозицію депутата районної ради Оржехівського В.М. 

відпала потреба. Депутат не наполягав на голосуванні за внесену ним 

пропозицію.  

 

ВИРІШИЛИ: Перенести розгляд питання «Про внесення змін до Положення 

про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського району»» на 

чергову сесію. 

4. СЛУХАЛИ: Про  розгляд звернення депутата районної ради Білецького 

Олега Миколайовича. 

Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова постійної 

комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, 

земельних відносин  та  екології 

Зазначив, що звернення стосується перевірки правильності грошової 

оцінки земельної ділянки та про скасування рішення №83 п’ятої сесії 

Житомирської районної ради сьомого скликання, яким затверджено технічну 
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документацію з нормативної грошової оцінки земельної ділянки, що передана 

Миколайчук Т.Д. в оренду загальною площею 0,18 га для сінокосіння. 

Наголосив на тому, що це не належить до компетенції Житомсирської районної 

ради, тому необхідно відмовити у розгляді цього звернення. 

 Текст звернення депутата Білецького О.М. роздано депутатам. 

ВИСТУПИЛИ: Козел В.В., депутат районної ради, зазначив, що перевірка 

нормативної грошової оцінки не належить до функцій Житомирської районної 

ради. 

 Стах В.М., заступник голови районної ради, повідомив, що з 

01.01.2019р.повноваження щодо затвредження нормативної грошової оцінки 

забрано у районних рад, і належать виключно сільським, селищним, міським 

радам.   

ВИРІШИЛИ: Відмовити у розгляді звернення депутата районної ради 

Білецького О.М. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 22 (Савенко М.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., Гречко А.К., Журавель 

Г.М., Дєньга В.А., Загладько В.М., Кліменко В.М.., Козел 

В.В., Котвицький С.В., Лихотворик А.П., Оржехівський В.М., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Шахова О.П., 

Якімець А.В., Фещук Л.П.). 

«Проти» -0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Давидов А.В.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Гальченко М.М., заступник начальника управління поліції 

охорони  Житомирської області, який озвучив присутнім функції поліції 

охорони та ознайомив із переліком послуг, які надаються цією структурою. 

Яромов М.М., Садківський сільський голова, висловим слова вдячності за 

надану йому допомогу у лікуванні. 

 

Питання порядку денного вичерпані. 

Зауважень, пропозицій, доповнень щодо ведення засідання та інших 

питань не надходило. 

  

Тридцяту  сесію заступником голови районної ради  Стахом В.М. 

оголошено закритою. 

           Звучить гімн. 

 

Заступник голови районної ради                                         В.СТАХ 

 

Протокол склала:  

    Юлія Мірошниченко 


